

22 OCTOBER 2024

TRAMSSCHAPP
& ONLINE ON [IMSLUX.LU](https://www.imslux.lu)

AI COMPATIBLE?

UNDERSTAND THE (VERY NEAR) FUTURE OF WORK, THE SKILLS REQUIRED,
AND THE HUMAN INTELLIGENCE NEEDED TO RESPOND

#LSF2024

David Marguerit

Économiste, LISER

David Marguerit est économiste au Luxembourg Institute of Socio-Economic Research (LISER) depuis 2019. Conjointement, il prépare un doctorat en économie du travail à l'Université du Luxembourg. Dans le cadre de son doctorat, David Marguerit étudie l'effet de l'intelligence artificiel sur le marché du travail, en se focalisant sur l'emploi, les salaires, et la demande de compétences. Il intervient également à la Burgundy School of Business où il enseigne la visualisation de données. Au préalable, il a travaillé comme économiste à l'OCDE et France Stratégie. Il est également le fondateur d'European DataLab. Il détient un Master 2 en Economie International et Développement de l'Université université Paris Sciences et Lettres.

David Marguerit has been an economist at the Luxembourg Institute of Socio-Economic Research (LISER) since 2019. At the same time, he is preparing a PhD in labour economics at the University of Luxembourg. As part of his PhD, David Marguerit studies the effect of artificial intelligence on the labour market, focusing on employment, wages, and the demand for skills. He also teaches data visualisation at the Burgundy School of Business. He previously worked as an economist at the OECD and France Stratégie. He is also the founder of European DataLab. He holds a Master 2 in International Economics and Development from the Université Paris Sciences et Lettres.